
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 679
van FREYA PERDAENS
datum: 21 april 2023

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Inzameling pmd  -  Evolutie

Ik verwijs naar mijn schriftelijke vragen nr. 1245 van 16 juli 2021 en nr. 718 van 21 april 
2022, die handelen over de evolutie van de inzameling van pmd. Uit de antwoorden op 
die vragen bleek dat de invoering van de uitgebreide blauwe zak zijn doel niet gemist 
heeft.

Teneinde het dossier verder te kunnen opvolgen, had ik graag een antwoord gekregen op 
volgende vragen.

1. Kan de minister per intercommunale een overzicht geven van de evolutie in 
opgehaalde pmd sinds april 2022?

2. In bepaalde intercommunales was er nog wat marge voor verbetering. 

Op welke manieren heeft Fost Plus, al dan niet in samenwerking met lokale besturen, 
daarop ingezet?



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 679 van 21 april 2023
van FREYA PERDAENS

1. In de tabel in bijlage is de laatste stand van zaken opgenomen. Uit de cijfers blijkt dat 
bijna alle intercommunales de vooropgestelde 8 kg/inwoner/jaar extra inzameling pmd 
of het streefdoel van 23 kg/inwoner/jaar, behalen. Het voorbije jaar is de selectieve 
inzameling van pmd nog verder verbeterd met ongeveer 1 kg/inwoner extra (van 23,6 
naar 24,5 kg/inwoner).

2. Er zijn dit jaar en afgelopen jaar diverse communicatie-acties opgezet met alle 
intercommunales. Ook in de nationale campagne van Fost Plus (die momenteel nog 
loopt) wordt ingezet op het sorteren van pmd. 

BIJLAGE

Inzamelrendement van pmd per intercommunale

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=17069

